
Zápis z porady vedení konané dne 15. 7. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Novotná Buršíková, Holub, Kohoutková, Křenek, Regner, Dostál, 

Ledvinka 

Omluveni: Matyska, Bartošek, Račanský, Veselý 

1. Rozpočet 

− Od 15. 7. se začínají zpracovávat rozpočty divizí, které jsou jasné (Kohoutková, 

ekonomická divize, Regner). Křenek dokončí rozpočet své divize během tohoto týdne, 

kontrola 22. 7. (odpovídá Křenek) 

− Začala fungovat zakázka 1055 s podzakázkami pro divize.  

 

2. Plán kontrol  

− Systém kontrol v INETu je plně funkční, lze do něj vkládat. Případné připomínky 

k viditelnosti celého plánu, právům apod. sdělí všichni do příštího týdne. 

− Byl rozeslán i starý vzor formulářů, kontrolu lze udělat papírově, odevzdat na 

sekretariát. 

 

3. Identifikace kritických aplikací, pohotovosti  

− Holub informoval o schůzce s techniky, bylo ujasněno, jaké pohotovosti se drží a proč. 

Do INETu by bylo potřeba doplnit přehled pohotovostí skupiny D. Rohledera 

(prodiskutuje Holub s Kohoutkovou) 

− Je třeba sepsat přehled kritických aplikací pro všechny pohotovostní pracovníky. 

Holub sestaví první návrh tento týden, kontrola 22. 7. (odpovídá Holub) 

− Na přístupech techniků do budov se pracuje. 

 

4. Úkoly z minulé porady  

− Revize služebních mobilních telefonů – případné požadavky na změny  - řešit 

se Schindlerem. 

− Řešení problémů nakladatelství MU s digitálními publikacemi – kontrola 29. 7. 

(odpovídá Bartošek) 

− MeDiMed – kontrola koncem prázdnin (odpovídá Dostál) 

− Dofinancování projektů z MŠMT – Holub se spojí s Ivou Krejčí, kontrola 22. 7. 

(odpovídá Holub)  

− Cesťáky v INETu – debata proběhne po návratu ředitele z dovolené 

− Křenek informoval o řešení přístupovek na ESF, na zapojení Honeywellu dojde až 

nakonec. 

− správa síťových prvků – Regner předal Holubovi. (kontrola koncem července) 

− Určení konkrétní práce pro FF – místo Regnera nyní jedná s FF Veselý. (kontrola 

koncem července)  

 

5. Ostatní  

− Křenek informoval o přebírání správy kampusu po Dvořákovi. 

− Prodloužení projektu CERIT-SC je stále v jednání.  



− Šrubařová informovala o nově vznikající spisovně ÚVT v místnosti C101.  

− Poplatky za provoz našich zařízení na budovách SKM budou převedeny na zakázku 

Holubovi (1251) 

− Probíhá likvidace staré výpočetní techniky, cílem je vyčistit sklad v přízemí. Odpovídá 

Ledvinka, k vyřazení si přizve Čeledu, Puše, případně Salveta.  

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 

 

 

 


